

High School Project Contest - Authorization Sheet

International Conference on International Colleges 2025

School: _____ Full English Name: _____ Submission Number: _____

A. Purpose 目的

1. To enhance students' ability to communicate creatively and persuasively via written and visual media.
透過書面及視覺媒體以提高學生溝通的創造力及說服力。
2. To provide a forum for students to display work in diverse disciplines and content areas.
為學生提供一個可展示不同學科、內容及領域的平台。
3. To encourage students to develop their talents and achievements through prizes and recognition.
透過獎勵和表彰制度鼓勵學生發揮所長及才能。

B. Date 日期

2025 June 19 / 2025 年 6 月 19 日

C. Location 地點

Tunghai University International College 東海大學國際學院
(No. 1727, Sec. 4, Taiwan Boulevard, Xitun District, Taichung City 407224, Taiwan R.O.C 台中市西屯區台灣大道四段 1727 號)

D. Schedule 行程

Preliminary Conference Program

(Note that the details of this timetable are subject to change. 請注意，此日程表會隨時更改。)

Thursday June 19, 2025

8.45 – 9:20	On-site Registration		
9:30 – 9:35	Opening Remarks by Dr. James Sims, Dean of the International College, Tunghai University		
9:35 – 10:00	Opening Ceremony and Keynote Speech Dr. Randall Nadeau, Executive Director of Fulbright Foundation, Taiwan		
10:00 – 10:30	Coffee Break		
10:30 – 12:00	Oral Session 1	Oral Session 2	Oral Session 3
12:00 – 13:30	Lunch Break		
13:30 – 15:00	Video projects	Poster projects	High School Poster Contest

15:00 – 16:00	Tea Break
16:00 – 17:00	Awards Ceremony and Closing Ceremony

E. Acceptance of Terms for Participation 我理解且同意以下事項

As a contestant, I understand and agree to the following terms for participation:

作為參賽者，我理解且同意以下事項：

1. Before June 19, contest-related updates will be sent out via email. It is my responsibility to check regularly for incoming messages.
我有責任定期查看相關訊息。
2. I will arrive at the Tunghai University International College before the project sessions starts on June 19, 2024.
我須於 2024 年 6 月 19 日海報展覽開始前抵達東海大學國際學院。
3. I will attend the poster project session and post-contest awards ceremony in person.
我將親自參加專題海報競賽和比賽後的頒獎典禮。
4. I will abide by the procedures outlined in the pre-contest email communications and cooperate with any additional instructions from the organizers during the event.
我當天須全程配合主辦方之安排。
5. My project will be uploaded to the conference website and publicly displayed on the day of the contest.
上傳至網站的作品將會於活動當天公開展示以達到互相檢視成果之作用。
6. There is no need for me to pay any fees for this event.
活動無須繳納任何費用。

F. Declaration of Originality and Respect for Intellectual Property 尊重智慧財產權協議

I give my word that the materials I submit to the ICIC2025 project contest will be my own original work, and by sending them I will not infringe on the intellectual property or other rights of any third party.

我保證我繳交給 ICIC2025 專題競賽的所有資料和文章皆是我自己的原創作品，我不會侵犯任何第三方的知識財產權或其他權利。

G. Hold Harmless Agreement 免於承擔賠償責任的協議

I acknowledge that I am voluntarily participating in the contest and assume all risks associated with my participation. By my signature, and of my free will, I do hereby agree to indemnify and hold Tunghai University, the International College, and all organizers of the ICIC2025 project contest harmless from any and all claims or demands, costs or expenses arising out of any injuries, damages or other losses, whether personal or property, sustained by me through (1) my participation in the contest, and (2) my travels to and from the Tunghai campus.

經本人簽字並自願，本人特此同意賠償 ICIC2025，使其免受因本人或本人負責的任何一方遭受的任何傷害、損害或其他損失（無論是個人或財產）而產生的任何索賠或要求、費用或開支。若在往返 ICIC 研討會的途中發生意外，參與者須自行負擔。

H. Photo, Video, and Audio Recording Release 照片影片和音檔紀錄發布協議

For my participation in activities conducted by ICIC2025. I hereby give permission and consent, now and for all time, to ICIC2025, the International Conference on International Colleges, and third parties collaborating with ICIC2025 to make, reproduce, edit, broadcast or rebroadcast any video film, footage, sound track recordings and photo reproductions of me and/or my dependents. My narrative account of my experience at ICIC2025 may be used for publication or display.

參加國際學院所舉辦的 ICIC2025 舉辦的活動，我特此允許和同意國際學院與 ICIC 2025 合作的第三方製作、複製、編輯、廣播或轉播任何關於我本人的影片、鏡頭、錄音檔案。

I. Authorization of Emergency Medical Care 緊急醫療授權

Name of person to contact in case of emergency 緊急連絡人姓名 _____

Relationship with person to contact 緊急連絡人關係 _____

Phone number of person to contact 緊急連絡人電話 _____

If I am out of town, I give my consent for _____ (Contestant Name) to be taken to the nearest hospital for treatment. 如果我在外地，參與者我同意被送往最近的醫院接受治療。

J. By signing, you agree to Clauses E (Acceptance of Terms for Participation), F (Declaration of Originality and Respect for Intellectual Property), G (Hold Harmless Agreement), H (Photo, Video, and Audio Recording Release) and I (Authorization of Emergency Medical Care).

在下方簽名即表示您同意上述所有協議：我理解且同意以下事項、免於承擔賠償責任的協議、照片影片和音檔紀錄發布協議、緊急醫療授權。

Contestants who are at least 18 years old should sign for themselves.

年滿 18 歲之參與者，需同意且親自簽名。

Signature of Contestant 參與者簽名: _____

Date 日期: _____

Signature of a legal representative is required of contestants who are under 18 years old.

未滿 18 歲之參與者，需經法定代理人同意且簽名。

Signature of Legal representative 法定代理人簽名: _____

Date 日期: _____

Please fill this sheet out and submit it to icic@thu.edu.tw along with the project poster files.

請填寫此同意書並將此同意書與專題海報檔案一並繳交至 icic@thu.edu.tw。